
PROTOKÓŁ NR XIII/2019  

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie, zwołanej na wniosek Burmistrza Szprotawy 
z 16 września 2019r., godzina 16.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

Radni nieobecni: 
Józef Rubacha   – nieobecność usprawiedliwiona 

Andrzej Skawiński  – nieobecność usprawiedliwiona 
 

Ad. 1  OTWARCIE SESJI 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny Andrzej 
Stambulski. Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję. Stwierdził prawomocność obrad. 
Na 21-osobowy skład rady, obecnych 19 radnych, rada jest władna do podejmowania uchwał.  

Przed realizacją porządku obrad głos zabrał burmistrz Mirosław Gasik, informując radę  
o podejmowanych przez niego działaniach i pozytywnych wynikach dla gminy. 

Do wypowiedzi burmistrza, pytanie zadała radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak .  

Ad. 2  PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

a) wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału Szprotawskiego Zarządu 
Nieruchomościami Chrobry Spółka z ograniczona odpowiedzialnością  
z siedzibą w Szprotawie poprzez wniesienie wkładu pieniężnego 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywna.  

Radny Jerzy Chmara poinformował, ze Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną do 
projektu uchwały. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Stefan Gołek zadał pytanie, na które odpowiedział burmistrz Mirosław 
Gąsik. Następnie głos zabrali: radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, przewodniczący rady 
Andrzej Stambulski, radna Bożena Wójcik – Wojtkowiak, przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski, burmistrz Mirosław Gasik, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, 
mieszkaniec gminy T. K., przewodniczący rady Andrzej Stambulski, burmistrz Mirosław 
Gąsik, radna Józefa Śliska, radny Jerzy Chmara, mieszkaniec gminy Zdz. Z., przewodniczący 
rady Andrzej Stambulski, radny Jerzy Chmara, radny Ireneusz Ganczar, radny Roman Pakuła, 
mieszkaniec gminy H. O., radny Stefan Gołek – postawił wniosek o zamknięcie dyskusji. 
Rada odstąpiła od głosowania wniosku z uwagi na to, że nie zgłoszono więcej chęci 
zabrania głosu w przedmiocie projektu uchwały.  (głos z sali mieszkańca Szprotawy Zdz. 
Z.). 

Rada przystąpiła do głosowania. 
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Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 2”przeciw”, 1”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „nieobecny” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 

 

b) wyrażenia zgody na nabycie udziałów Szprotawskiego Zarządu 
Nieruchomościami Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą  
w Szprotawie 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywna.  

Radny Jerzy Chmara poinformował, ze Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną do 
projektu uchwały. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

BRAK DYSKUSJI, rada przystąpiła do głosowania 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15”za”, 2”przeciw”, 2”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
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3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „nieobecny” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 

c) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawa na 2019 rok 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywna.  

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak 

Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono, rada przystąpiła do głosowania.  

 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15”za”, 1”przeciw”, 3”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
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12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymała się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „nieobecny” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szprotawy 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywna.  

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, skarbnik gminy Jadwiga Nowak. 

Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono, rada przystąpiła do głosowania.  

 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15”za”, 1”przeciw”, 3”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „nieobecny” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
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21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 

 
Ad. 3  ZAMKNI ĘCIE OBRAD  

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady  sesji Rady Miejskiej w Szprotawie zwołanej na wniosek Burmistrza Szprotawy. Czas 
trwania sesji – 1.00.  

 

Na tym zakończono protokół 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


